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Ministrul Energiei: Saptamâna viitoare voi prezenta public toate detaliile privind

planul de restructurare la CEH

Ministrul Energiei, Virgil Popescu, va prezenta saptamâna viitoare, în Guvern, Memorandumul referitor la

planul de restructurare pentru Complexul Energetic Hunedoara (CEH), ulterior urmând sa fie realizate

demersuri pentru punerea în acord cu Uniunea Europeana.

 

"Am avut o noua întâlnire de lucru cu administratorul special al CEH si reprezentantii sindicatului minerilor,

pentru realizarea formei finale a planului de restructurare. Am discutat aplicat, prevederile urmând sa le includem

într-un Memorandum, pe care îl voi prezenta în sedinta de Guvern. Ulterior, vom face toate demersurile pentru a

ne pune de acord si cu Comisia Europeana. Saptamâna viitoare voi prezenta public toate detaliile privind planul de

restructurare si aplicarea prevederilor OUG 60/2019, privind darea în plata a unor active functionale, precum si

stadiul înfiintarii unei noi companii. Am gasit solutiile cele mai bune pentru angajatii CEH. Asa cum am promis,

nu las pe nimeni în urma si depun toate eforturile pentru ca angajatii sa fie protejati, iar activitatea companiei sa fie

reorganizata pe criterii de eficienta economica si energetica", a scris vineri ministrul pe pagina sa de Facebook.

 

În 23 februarie, Virgil Popescu arata ca Ministrul Energiei a sustinut ca solutia divizarii CEH în doua companii,

una care sa treaca sub autoritatea Consiliului Judetean si alta care sa ramâna în coordonarea ministerului, ramâne

cea mai sustenabila optiune.

 

"Lucram deja de anul trecut la procedura de reorganizare a Complexului Energetic Hunedoara, folosind Ordonanta

60. Numai ca a durat foarte mult si înca mai dureaza. Sper sa o finalizam într-o luna, o luna si jumatate. Este vorba

de separarea Termocentralei de la Paroseni, împreuna cu cele patru mine, într-o societate prin dare în plata catre

ANAF si preluarea datoriilor, stergerea datoriilor si revenirea în circuitul economic prin Ministerul Energiei, si

Termocentrala de la Mintia catre administratia locala, Consiliul Judetean sau Primarie. Mâine (marti n.r) am o

întâlnire cu cei de la Mintia, cu presedintele Consiliului Judetean Hunedoara, cu prefectul, cu sindicatele de la

Mintia, pentru a discuta o posibila preluare a Termocentralei de la Mintia în asa fel încât sa reusim din aceasta

societate plina de datorii, Complexul Energetic Hunedoara, care practic a fost falimentat cu buna stiinta de cei de

la PSD, sa reusim sa facem doua societati, care sa fie viabile, una la administratia locala si alta la Ministerul

Energiei", a explicat ministrul, la vremea respectiva, la Digi 24. 
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